

Title (en)
Upholstered sitting furniture

Title (de)
Gepolstertes Sitzmöbel

Title (fr)
Meuble d'assise rembourré

Publication
EP 0876784 A2 19981111 (DE)

Application
EP 98890131 A 19980507

Priority
AT 28997 U 19970509

Abstract (en)

The chair includes a main body (1) having at least two plug-in plates (2) at the side and or back with the arm-rests (7,8) and or backrest (6) having matching counter-plates. The plug-in plates are in the form of moulding plates forming conically downward leading and top open openings. The plates on the arm rests and or back rest are identical but point in the opposite direction. The underside of the main body has a swivel-out plug-in plate. A further body has a locking piece co-operating with the plug-in plate, on its underside.

Abstract (de)

Ein gepolstertes Sitzmöbel weist einen Korpus (1,10,11,13,15,16) sowie wenigstens eine Armstütze (7,8) und/oder eine Rückwand (6) auf. Um dem Besitzer die Möglichkeit die Möglichkeit zu geben, sein Möbel selbst vielfach zu gestalten und umzugestalten, ist der Korpus (1,10,11,13,15,16) seitlich und/oder hinten mit wenigstens zwei Stecklaschen (2) versehen und die Armstütze(n) (7,8) und/oder Rückwand (6) weist dazu passende Gegenlaschen (2') auf. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 13/00; A47C 7/40; A47C 7/54

IPC 8 full level
A47C 7/40 (2006.01); **A47C 7/54** (2006.01); **A47C 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47C 7/40 (2013.01 - EP); **A47C 7/546** (2013.01 - EP US); **A47C 13/005** (2013.01 - EP); **A47C 15/002** (2013.01 - EP)

Cited by
GB2447508A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0876784 A2 19981111; EP 0876784 A3 20000315; AT 2045 U1 19980427

DOCDB simple family (application)
EP 98890131 A 19980507; AT 28997 U 19970509